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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Ахмед Мохамед Али Шаммер, управляващ Посолството на Република Йемен, посети БТПП и разговаря с
председателя Цветан Симеонов. Дипломатът представи тежката ситуация с продоволствието в страната и
нарушените доставки на пшеница заради продължаващата война в Украйна. Йемен преди конфликта е внасял от
Украйна повече от 50% от нуждите за вътрешния си пазар. От около четири месеца в страната е започнал... 

Възможностите за обработка на товари в българските пристанища във Варна, Бургас и Русе бяха представени
пред представители на Украинската търговско-промишлена палата по време на събитие, организирано от
Българската търговско-промишлена палата (БТПП). Целта на онлайн събитието е да се насърчи сътрудничеството
в секторите транспорт и логистика между бизнес партньори от България и Украйна. След презе... 

Темите на правния форум бяха свързани с регулаторните изисквания към бизнеса, насочени към защита на
правата на потребителите, гарантиране на човешките права, както и устойчиво развитие, съобразено с
климатичните промени. Гости и участници в събитието бяха представители на законодателната и изпълнителната
власт, както и представители на бизнеса. На форумът присъства и председателят на УС на Българ... 

Конституционният съд (КС) да обяви за противоконституционна отмяната преди повече от 5 години на разпоредба
от Закона за международния търговски арбитраж (ЗМТА), която даваше широка възможност за отмяна на
арбитражни решения, поиска състав на Търговската колегия на Върховния касационен съд (ВКС). Става дума за
възможността за отмяна на арбитражно решение на основанието, че то "противоречи на общес... 

Заглавие: Управляващият Посолството на Република Йемен посети БТПП
Дата: 01.07.2022 09:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Представиха пред украинския бизнес възможностите за износ на зърнени товари през пристанищата
на България
Дата: 01.07.2022 07:39
Медия: Maritime.bg

Заглавие: На 29.06.2022г. в хотел Интерконтинентал в София се проведе правен форум, организиран съвместно
от Българо-испанска търговска камара и Адвокатско дружество "Попов, Арнаудов и партньори"
Дата: 30.06.2022 20:04
Медия: My PR

Заглавие: Върховни съдии поискаха от КС да им върне широкото правомощие да отменят арбитражни решения
Дата: 30.06.2022 13:46
Медия: Lex.bg

Заглавие: Проект на БТПП цели да подобри цифровите умения на предприемачите в селския туризъм

https://www.bcci.bg/news/18871
https://www.maritime.bg/85704/
https://www.mypr.bg/news/business/Na-29062022g-v-hotel-Interkontinental-v-Sofiya-se-provede-praven-forum-organiziran-savmestno-ot-Balgaro-ispanska-targovska-kamara-i-Advokatsko-druzhestvo-Popov-Arnaudov-i-partnyori-34057/
https://news.lex.bg/%D0%B2%D1%8A%D1%80%D1%85%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D1%8A%D0%B4%D0%B8%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%BA%D1%81-%D0%B4%D0%B0-%D0%B8%D0%BC-%D0%B2%D1%8A%D1%80/
https://www.bcci.bg/news/18867


Палатата бе домакин на първата работна среща на партньорите по проект Storydoers (Digital Story Doing for Local
Tourism), която се проведе на 28-29 юни. Сред основните теми, обсъдени по време на срещата, бяха резултатите
от проведеното проучване за определяне на нуждите и нивото на цифровизация на МСП от селския туризъм и
предстоящото разработване на обучителни модули за повишаване на цифровите у... 

През изминалия ден, в конферентната зала на хотел "Верея", екипът на проект BG05M2OP001-2.014-0001
"Подкрепа за дуалната система на обучение" в Министерство на образованието и науката проведе
информационно събитие за популяризиране на дуалната системата на обучение. Домакин бе Регионално
управление на образованието – Стара Загора. Г-жа Мариета Георгиева, заместник-министър на образованието и
наука... 

Насърчаване сътрудничеството в секторите транспорт и логистика между бизнес партньори от България и Украйна
– това бе основната тема по време на съвместната българо-украинска онлайн конференция. Събитието бе
организирано от Българската търговско-промишлена палата и Украинската търговско-промишлена палата и се
проведе на 29 юни. Председателят на БТПП Цветан Симеонов потвърди желанието на български... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Нов удар с цената на тока. КЕВР обяви новото поскъпване. Комисията за енергийно и водно регулиране прие
решение, с което се утвърждават цени в сектор "Електроенергетика" за новия регулаторен период 1.07.2022 -
30.06.2023 г. Това съобщиха от Дружеството. От 1 юли цената на електроенергията за битовите потребители се
повишава с 3,4 %. За клиентите на "Електрохолд Продажби" /ЧЕЗ/ изменението на крайн... 

От 1 юли цената на електроенергията за битовите потребители се повишава с 3,4 %. За клиентите на "Електрохолд
Продажби" /ЧЕЗ/ изменението на крайната цена е с 2,70 %, за "ЕВН България Електроснабдяване" – с 3,47 %, за
клиентите на "ЕНЕРГО-ПРО Продажби" – с 4,45 %. В тези цени са включени както цената на електроенергията,
така и цените на мрежовите услуги. Постигнатото минимално увеличение от 3,4%... 

Комисията за енергийно и водно регулиране прие решение, с което се утвърждават цени в сектор
"Електроенергетика" за новия регулаторен период 1.07.2022 - 30.06.2023 г. Това съобщиха от Дружеството. От 1
юли цената на електроенергията за битовите потребители се повишава с 3,4 %. За клиентите на "Електрохолд
Продажби" /ЧЕЗ/ изменението на крайната цена е с 2,70 %, за "ЕВН България Електроснабдяване"... 

Дата: 30.06.2022 16:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Информационно събитие за дуалното обучение се проведе в Стара Загора
Дата: 30.06.2022 15:49
Медия: Actualno.com

Заглавие: Българският бизнес ще помага за икономическата стабилност в Украйна
Дата: 30.06.2022 15:15
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Нов удар с цената на това. КЕВР обяви поскъпването
Дата: 01.07.2022 14:43
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Токът за бита по-скъп от днес с 3.4%
Дата: 01.07.2022 14:37
Медия: Зарата

Заглавие: ПАК УДАР ПО ДЖОБА: Цената на тока скача от днес с 3,4%
Дата: 01.07.2022 14:35
Медия: Телеграф

https://www.actualno.com/starazagora/informacionno-sybitie-za-dualnoto-obuchenie-se-provede-v-stara-zagora-news_1775866.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/290084-balgarskiyat-biznes-shte-pomaga-za-ikonomicheskata-stabilnost-v-ukrayna
https://www.standartnews.com/balgariya-obshtestvo/nov-udar-s-tsenata-na-tova-kevr-obyavi-poskpvaneto-496983.html
https://zarata.info/%D1%82%D0%BE%D0%BA%D1%8A%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D1%81%D0%BA%D1%8A%D0%BF-%D0%BE%D1%82-%D0%B4%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D1%81-3-4/
https://telegraph.bg/biznes/pak-udar-po-dzhoba-cenata-na-toka-skacha-ot-dnes-s-34.-uvelichenieto-e-minimalno-plashtame-naj-malko-e-evropa-uspokoiavat-ot-kevr-344324


Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) излезе с позиция относно високите цени на
електроенергията в страната. "Както вече сте информирани, късно снощи (30 юни 2022 г.) с 203 гласа "за", 1
"против" и 20 "въздържал се" Народното събрание прие на второ четене в пленарна зала предложението
компенсациите за бизнеса срещу високите цени на ел. енергията да са 100% над цена от 25... 

БСК, ротационен председател на Асоциацията на организациите на българските работодател (АОБР),
обединяваща национално представителните работодателски организации АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ,
разпространи позиция по повод гласуваната снощи в парламента актуализация на бюджета, която прие
компенсациите за бизнеса срещу високите цени на ел.енергията да са 100% над цена от 250 лв. за мегаватчас.
Компенсаци... 

"Междукултурен бизнес – Магелан" е първата международна магистърска програма за съвместна четворна
диплома Международна магистърска програма. Програмата стартира в 4 европейски висши училища, едно от
които е Икономическият университет – Варна (ИУ), съобщиха от екипа на учебното заведение.Академичният съвет
на Икономически университет – Варна е утвърдил учебната документация на новата интегрирана м... 

Графика на деня, 30.06.2022 г.Според Bloomberg Economics важните разлики в основните инфлационни
тенденции обуславят различни политически перспективи сред водещите централни банки в света. Федералният
резерв ще трябва да навлезе дълбоко в ограничителна територия, Английската централна банка може да отиде
малко над неутралната, а Европейската централна банка може дори да не стигне толкова далеч. ... 

Ерата на свръхниска инфлация, която предшестваше коронавирусната пандемия, е малко вероятно да се завърне
и централните банки трябва да се приспособят към значително по-високите очаквания за ръст на цените. Това
заяви председателят на Европейската централна банка (ЕЦБ) Кристин Лагард, по време на Форума по парична
политика в Португалия, организиран от ЕЦБ. Лагард призна, че ЕЦБ е подценила въздейс... 

Според финансовия отчет печалбата на рафинерията е 75 млн. лева преди данъци, а "ръководството е решило да
не се възползва от възможността да приспадне загуби от предишни години и да си спести данъка", пише Панев и
изтъква: "Ето че може да се направи малка стъпка напред." По този начин "Лукойл Нефтохим" е платил малко над
7 млн. лв. корпоративен данък за 2021 г. През 2020 г. рафинерията е отчела з... 

Заглавие: АОБР: Високите цени на ел. енергията са проблем за цялото общество
Дата: 01.07.2022 14:21
Медия: Publics

Заглавие: Компенсациите за скъпия ток не са за сметка на бюджета, уточнява бизнесът
Дата: 01.07.2022 11:16
Медия: Икономически живот

Заглавие: В Икономически университет – Варна и още три европейски висши училища стартира международна
магистърска програма за четворна диплома
Дата: 01.07.2022 14:20
Медия: Утро Русе

Заглавие: Какво ще разделя водещите централни банки в борбата им с инфлацията
Дата: 30.06.2022 17:31
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: ЕЦБ: Ерата на свръхниска инфлация едва ли ще се върне
Дата: 30.06.2022 12:20
Медия: Money.bg

Заглавие: Чудеса: "Лукойл" плати корпоративен данък за пръв път от 15 години
Дата: 01.07.2022 14:33
Медия: Frog news

Заглавие: Организации за плодове и зеленчуци могат за кандидатстват с 3-годишна програма за финансиране

https://www.publics.bg/bg/news/30852/%D0%90%D0%9E%D0%91%D0%A0_%D0%92%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5_%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8_%D0%BD%D0%B0_%D0%B5%D0%BB_%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0_%D1%81%D0%B0_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BC_%D0%B7%D0%B0_%D1%86%D1%8F%D0%BB%D0%BE%D1%82%D0%BE_%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE.html
https://ikj.bg/novini/kompensatsiite-za-skapia-tok-ne-sa-za-smetka-na-byudzheta-utochnyava-biznesat/
https://utroruse.com/article/817025/
https://www.bloombergtv.bg/a/14-grafika-na-denya/108136-kakvo-razdelya-vodeshtite-tsentralni-banki-po-otnoshenie-na-inflatsiyata
https://money.bg/finance/etsb-erata-na-svrahniska-inflatsiya-edva-li-shte-se-varne.html
https://www.frognews.bg/novini/chudesa-lukoil-plati-korporativen-danak-prav-pat-15-godini.html
http://agroplovdiv.bg/82896/%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%B8-%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D1%87%D1%83%D1%86%D0%B8-%D0%BC%D0%BE/


Помощта е обвързана с предвидените инвестиции и оборота на участниците в организацията От 1 юли до 1
септември 2022 г. организации на производители на плодове и зеленчуци могат да кандидатстват за одобрение на
нови оперативни програми, стартиращи изпълнение от 1 януари 2023 година. Заявленията се подават в
областните дирекции на Държавен фонд "Земеделие" (ДФЗ) по място на регистрация. Кандидатите ... 

Агенция "Митници" отчита пореден месец със значителен ръст на приходите. С 31,4% или с 269,6 млн. лева повече
са постъпленията през май 2022 г. със същия месец на миналата година. 1 127,1 млн. лева са общо
постъпленията за май т. г., като най-сериозен е отчетеният ръст на ДДС и мита при внос на стоки от трети страни.
Приходите от ДДС при внос са 602,8 млн. лева. Те се увеличават с 66,7% или с 241,... 

За първото полугодие държавният бюджет отчита излишък от 1 милиард 160 милиона лева – увеличение от 881%
спрямо същия период на миналата година, когато излишъкът беше едва 118 милиона лева, коментира във
фейсбук икономистът Георги Ангелов. Приходите растат с 14% на годишна основа, разходите се увеличават с под
10%. Слуховете за фалита на България се оказаха силно преувеличени, изтъква той. Припомн... 

За първи път ще има възможност годишното данъчно облекчение за деца до 18-годишна възраст да може да се
ползва и авансово. Това решиха окончателно депутатите късно снощи по време на гласуването на второ четене в
пленарната зала на актуализацията на държавния бюджет. Според приетия текст годишните доходи на един от
родителите ще могат да бъдат намалени с 6 хил. лв. преди плащане на данъци. Припомн... 

Галопът на цените пълни хазната, а капиталовите разходи драматично изоставатБюджетното салдо по
консолидираната фискална програма (КФП) към юни 2022 г. е положително в размер на 1.160 млрд. лв., отчете
финансовото министерство. Месец по-рано излишъкът бе далеч по-скромен - 605 млн. лв. Подобрението на
държавните финанси се дължи основно на по-високите данъчни постъпления през юни - 30 юни бе крайн... 

"Лукойл Нефтохим Бургас" отчете печалба от 67 млн. лева за 2021 г. Това става ясно от отчета на компанията,
даден за публикуване в Търговския регистър. Приходите на рафинерията за миналата година са малко над 1 млрд.
лева, което e спад от два и половина пъти в сравнение с 2020 г., когато рафинерията отчете загуба от над половин
милиард лева. "Лукойл" закупи "Нефтохим" – Бургас през 1999 г. и след ... 

Дата: 01.07.2022 14:25
Медия: Агро Пловдив

Заглавие: Продължават да се вдигат приходите на Агенция "Митници"
Дата: 01.07.2022 13:52
Медия: News.bg

Заглавие: "Слуховете за фалита на България се оказаха силно преувеличени"
Дата: 01.07.2022 13:51
Медия: Икономически живот

Заглавие: Данъчното облекчение за деца ще може да се ползва и авансово
Дата: 01.07.2022 13:08
Медия: Зарата

Заглавие: В разгара на кризите бюджетът натрупа 1.16 млрд. лева излишък
Дата: 01.07.2022 12:06
Медия: Сега

Заглавие: "Лукойл" отчете печалба от 67 млн. лева в България
Дата: 01.07.2022 11:37
Медия: Зарата

Заглавие: Продажбите на жилища "на зелено" намаляват
Дата: 01.07.2022 11:15
Медия: Агенция "КРОСС"

https://news.bg/finance/prodalzhavat-da-se-vdigat-prihodite-na-agentsiya-mitnitsi.html
https://ikj.bg/novini/sluhovete-za-falita-na-balgaria-se-okazaha-silno-preuvelicheni/
https://zarata.info/%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%87%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B5%D1%86%D0%B0-%D1%89%D0%B5-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4/
https://segabg.com/category-economy/razgara-na-krizite-byudzhetut-natrupa-116-mlrd-leva-izlishuk
https://zarata.info/%D0%BB%D1%83%D0%BA%D0%BE%D0%B9%D0%BB-%D0%BE%D1%82%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%B5%D1%87%D0%B0%D0%BB%D0%B1%D0%B0-%D0%BE%D1%82-67-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A/
https://www.cross.bg/tzenite-gradove-zhilishtata-1695606.html


/КРОСС/ Строители масово спират продажбите "на зелено". Заради поскъпването на строителните материали все
повече предприемачи се отказват от сделки преди завършване на сградите. Брокерите предупреждават, че това
може да доведе до дефицит на имоти и нов ръст в цените на жилищата. Всяко покачване на цените на суровините
бързо се отразява и върху стойността на жилищата заради инфлацията. Новото строи... 

"Това е начинът за истинска диверсификация. Проекти като "Турски поток" нямат общо с диверсификацията. Тук
вече имаме алтернативно трасе за газ". Това заяви пред журналисти днес премиерът с оставка Кирил Петков от
Стара Загора, където инспектира междусистемната газова връзка Гърция-България. Той съобщи, че газовата
връзка с Гърция вече работи и ще бъде официално открита на 7 юли от него и премиера... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Икономическият и социален съвет (ИСС) прие анализ на тема "Въздействие на присъединяването на България
към еврозоната върху икономическото развитие, инфлацията и доходите в страната" разработен по предложение
на Народното събрание. Това съобщиха от пресцентъра на институцията. В анализа се посочва, че
присъединяването на България към ЕЗ се очаква да отключи комплекс от положителни ефекти и въздейс... 

Това, върху което синдикатите в Европа все още не работят, е постигането на взаимно признаване на
синдикалното членство. Този въпрос стои от 15 години насам. Ако тази практика се възприеме в ЕС, когато
български синдикален член замине на работа в Германия, той ще стане член и на немския синдикат, на който ще
плаща членския си внос. За нас това е единственият начин да бъдат гарантирани защита, прав... 

Въглищните мощности в "Марица изток" няма да бъдат затворени, но ще бъдат използвани "когато са необходими".
Това гласи последната актуализация на Плана за възстановяване и устойчивост, одобрена от правителството.
"Беше намерено решение да се постигне зеленият преход без ангажименти за затваряне на въглищни мощности,
а чрез ускоряване на изграждането на нови евтини възобновяеми източници и приеман... 

На база на предварителни данни и оценки се очаква бюджетното салдо по към юни 2022 г. да бъде положително в
размер на 1,16 млрд. лв. или 0,8 на сто от прогнозния БВП, съобщава Министерството на финансите. На месечна
база само за юни се очаква превишение на приходите над разходите в размер на 555 млн. лева. Подобрението на
бюджетната позиция за месеца се дължи основно на по-високите постъпления във... 

Заглавие: Газовата връзка с Гърция работи на пълни обороти. "Митрофанова няма право да поставя условия
на независима България"
Дата: 01.07.2022 15:01
Медия: Дебати

Заглавие: ИСС с анализ "Въздействие на присъединяването на България към еврозоната върху
икономическото развитие, инфлацията и доходите в страната"
Дата: 30.06.2022 18:03
Медия: Вестник "Луковитски Новини"

Заглавие: Пламен Димитров: Нужно е взаимно признаване на синдикалното членство в европейските страни
Дата: 30.06.2022 14:51
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: Зелената сделка по региони
Дата: 01.07.2022 14:04
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Над милиард излишък в хазната очаква през юли Министерството на финансите
Дата: 01.07.2022 12:31
Медия: BG voice

Заглавие: Пандемията създава нови възможности за китайския инвестиционен пазар
Дата: 01.07.2022 14:48

https://debati.bg/gazovata-vrazka-s-gartsia-raboti-na-palni-oboroti-mitrofanova-nyama-pravo-da-postavya-uslovia-na-nezavisima-balgaria/
https://lukovit-news.com/iss-s-analiz-vazdejstvie-na-prisaedinyavaneto-na-balgariya-kam-evrozonata-varhu-ikonomicheskoto-razvitie-inflacziyata-i-dohodite-v-stranata.html
https://knsb-bg.org/index.php/2022/06/30/plamen-dimitrov-na-srestha-s-nemska-delegacziya-nuzhno-e-vzaimno-priznavane-na-sindikalnoto-chlenstvo-v-evropejskite-strani/
https://kmeta.bg/%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B8/
https://bg-voice.com/%D0%BD%D0%B0%D0%B4-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%B0%D1%80%D0%B4-%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D0%B8%D1%88%D1%8A%D0%BA-%D0%B2-%D1%85%D0%B0%D0%B7%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D0%BF/
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/11929273


Епидемията от COVID-19 носи както горчиви предизвикателства, така и възможности за инвестиционен пазар в
Китай. Предприемачи в страната проучват иновативни нови бизнес модели, за да отговорят на променливите
пазарни изисквания, съобщава радио Китай. Тъй като пандемията заплашва китайския инвестиционен пазар,
особено за стартиращи компании и малки предприятия, много фирми променят бизнес стратегиит... 

Под активно наблюдение ще бъдат поставени над 2000 обекта по крайбрежието, ще се извършва всекидневен
мониторинг на борси и тържища, които снабдяват хотелите с храни и напитки Националната агенция за приходите
започна лятната си контролна кампания за спазване на данъчното и осигурително законодателство по
българското Черноморие. Основната цел, която си поставят данъчните, е добра фискална дисципли... 

Общо 5040 работещи са наредили компанията в ТОП 3 на най-желаните работодатели в страната, според
Employer of choice Лидл България e в ТОП 3 на най-желаните работодатели от всички сектори в страната.
Компанията е единствената от сферата на ритейла в челната тройка, което за втора поредна година я прави най-
желаният работодател в ритейл бранша. Това сочи независимото проучване Employer of Choice, ... 

Националната агенция за приходите започна лятната си контролна кампания за спазване на данъчното и
осигурително законодателство по българското Черноморие. Основната цел, която си поставят данъчните, е добра
фискална дисциплина, увеличаване дела на бизнеса, който доброволно спазва правилата, равнопоставена бизнес
среда и отчитане на реални обороти. Под активно наблюдение ще бъдат поставени над 2000... 

Протестната акция на КНСБ "За по-високи доходи с актуализацията на бюджет 2022", която отстояваше в
продължение на 8 дни до сградата на Народното събрание исканията за ръст на възнагражденията на
работещите в публичния сектор, постигна голяма част от поставените цели. Преди да бъдат поставени
предложенията на конфедерацията, Законопроектът за изменение и допълнение на Закона за държавния
бюджет не... 

Кадър "България Он Еър" Българските артисти са готови на крайни действия, ако не получит желаните заплати.
Артистите са готови да щурмуват Министерството на културата и на бой, ако секторът не получи допълнителни
средства за заплати. Това заяви председателят на Съюза на артистите в България Христо Мутафчиев в "България
сутрин" "1.4 милиона лева са парите, които Асен Василев отне от бюджета на Мини... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Медия: 24 Часа

Заглавие: НАП започна лятната си контролна кампания по Черноморието
Дата: 01.07.2022 13:19
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Lidl отново е най-желаният работодател в ритейл сектора
Дата: 01.07.2022 13:13
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Над 2000 обекта по морето са на мушката на НАП
Дата: 01.07.2022 12:18
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Протестът на КНСБ успя – вдигат заплатите в голяма част от бюджетния сектор
Дата: 01.07.2022 11:06
Медия: ТопПреса

Заглавие: Христо Мутафчиев: Артистите са готови да щурмуват Министерството на културата и да се бият
Дата: 01.07.2022 15:02
Медия: Petel.bg

Заглавие: Доклад: Цените ще се закръглят нагоре при приемане на еврото
Дата: 30.06.2022 10:52

https://www.flagman.bg/article/270180
https://www.standartnews.com/biznes/lidl-otnovo-e-nay-zhelaniyat-rabotodatel-v-riteyl-sektora-496976.html
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Nad-2000-obekta-po-moreto-sa-na-mushkata-na-NAP-1298059
https://toppresa.com/286359/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%BD%D1%81%D0%B1-%D1%83%D1%81%D0%BF%D1%8F-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D1%82-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0
https://petel.bg/Hristo-Mutafchiev--Artistite-sa-gotovi-da-shhurmuvat-Ministerstvoto-na-kulturata-i-da-se-biyat__450624
https://www.haskovo.net/news/544477/doklad-tsenite-shte-se-zakraglyat-nagore-pri-priemane-na-evroto


Присъединяването на България към еврозоната се очаква да отключи комплекс от положителни ефекти и
въздействия и да създаде условия в средно - и дългосрочна перспектива за по-висок потенциален БВП и
средногодишен темп на реален растеж, по-висока производителност и потенциал за ускорено развитие и
сближаване към средните нива на производителност и доходи в по-напредналите източноевропейски страни, Е... 

Хонконг от десетилетия се смята за третия най-важен финансов център в света - след Ню Йорк и Лондон.Засега
той запазва тази своя позиция, но през последните години Шанхай и Сингапур дават все по-сериозни заявки, че
искат да му я отнемат, пише The Economist. Историята на Хонконг като финансов хъб датира от началото на 70-те
години на миналия век, когато се превръща в център на азиатското офшорно ф... 

Трябва да бъде гарантирано, че желязната руда може да стигне до странатаУкраинската минно-металургична
група "Метинвест" на Ринат Ахметов и Вадим Новински обмисля да построи нов металургичен завод в България или
Италия. Тя контролираше разрушения във войната мегазавод "Азовстал" в Мариупол. Инвестиционното намерение
разкрива Юрий Риженков – генерален директор на "Метинвест" в интервю за бизнес про... 

Българският футболен съюз подписа 5-годишен договор за партньорство с BLOCKSPORT AG, водещ швейцарски
доставчик на иновативни технологични решения в сферата на спорта. "По този начин БФС става първата спортна
федерация в света, която ще изгради цялостна дигитална екосистема – със специално приложение за
запалянковците, фен-токени и NFT-платформа. Революционната стъпка ще даде възможност за използ... 

Другото преимущество на новия визов режим е, че чуждите дистанционно работещи ще живеят в Индонезия без
данъци.По този начин страната се опитва да привлече квалифицирани специалисти и да ги стимулира да работят в
популярната туристическа дестинация, коментира Euronews Travel. Петгодишната виза поставя единствено
условие за пребиваване без данъци – приходите на дистанционно работещите да идват от б... 

Руската инвазия в Украйна разтърси световните селскостопански пазари, особено като се им предвид факта, че
двете страни са големи износители на зърно, пшеница, царевица, маслодайни семена (особено слънчоглед) и
торове, отбелязва Евростат. Това добавя допълнителна нестабилност и води до рязко покачване на цените на
ключови селскостопански продукти и суровини. През първото тримесечие на 2022 г. сред... 

Медия: Хасково нет

Заглавие: Хонконг, Сингапур или Шанхай - кой ще е водещият азиатски финансов център?
Дата: 01.07.2022 13:00
Медия: Profit

Заглавие: Собственикът на разрушения мегазавод "Азовстал" обмисля да премести производството в
България
Дата: 01.07.2022 14:20
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: БФС с революционна сделка, Борислав Михайлов очаква нови инвестиции във футбола
Дата: 01.07.2022 14:13
Медия: Телеграф

Заглавие: Остров Бали пуска петгодишна виза за дигитални номади
Дата: 01.07.2022 13:40
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Земеделските пазари на ЕС са сериозно засегнати от руската инвазия, според Евростат
Дата: 01.07.2022 13:16
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Делото за "Дупнишката популярна каса" зацикли
Дата: 01.07.2022 13:02
Медия: България днес

https://profit.bg/investitsii-abv/honkong-singapur-ili-shanhay-koy-shte-e-vodeshtiyat-aziatski-finansov-tsentar/
https://trafficnews.bg/broker/sobstvenikat-razrusheniia-megazavod-azovstal-obmislia-da-249511/
https://telegraph.bg/sport/futbol-bulgaria/bfs-s-revoliucionna-sdelka-borislav-mihajlov-ochakva-novi-investicii-vyv-futbola-344318
https://www.cash.bg/articles/12018/ostrov-bali-puska-petgodishna-viza-za-digitalni-nomadi
https://www.bta.bg/bg/news/economy/290629-zemedelskite-pazari-na-es-sa-seriozno-zasegnati-ot-ruskata-invaziya-spored-evro
https://www.bgdnes.bg/Article/11925869


Пострадалите са 226 души, вредите са 3,6 млн. лв. Съпругът на подсъдимата отнема живота си преди 3 г. Делото,
известно като "Дупнишка популярна каса", бе спънато. Аха да тръгне, но отново бе отложено... Този път заради
нередовно призоваване и неявяване на част от пострадалите. Това стана ясно от решение на Окръжния съд в
Кюстендил. Магистратите отложиха заседанието за септември. Обвиняема е Ивона ... 

Националната агенция за приходите започна лятната си контролна кампания за спазване на данъчното и
осигурително законодателство по българското Черноморие. Основната цел, която си поставят данъчните, е добра
фискална дисциплина, увеличаване дела на бизнеса, който доброволно спазва правилата, равнопоставена бизнес
среда и отчитане на реални обороти. Под активно наблюдение ще бъдат поставени над 2000... 

Г-жа Митрофанова си играе със страховете на хората и мисля, че Външно министерство на Руската федерация ще
ѝ каже да смекчи тона, заяви премиерът в оставка Кирил Петков пред медиите след като руският посланик заяви,
че ще повдигне въпроса за закриването на Посолството на Русия в България пред ръководството на Руската
федерация. "Нито един посланик не трябва да си позволява да дава ултиматуми на бъ... 

Съобщение на МВнР По искане на руската страна днес, 1 юли 2022г., преди обяд в Министерството на външните
работи бе проведена среща между министъра на външните работи г-жа Теодора Генчовска и извънредния и
пълномощен посланик на Руската федерация г-жа Елеонора Митрофанова. В рамките на срещата министър
Генчовска представи българската позиция, съгласно указанията, дадени в писмо № 04.06-820 от 1 юл... 

Заглавие: Кирил Петков обяви официално: Асен Василев е предложението за премиер
Дата: 01.07.2022 11:01
Медия: БургасИнфо

Заглавие: Кирил Петков: Митрофанова си играе със страховете на хората, Руското външно ще ѝ каже да смекчи
тона
Дата: 01.07.2022 15:08
Медия: vEvesti.bg

Заглавие: Теодора Генчовска поиска руската страна да оттегли вербалната си нота
Дата: 01.07.2022 14:55
Медия: Dunavmost

https://www.burgasinfo.com/news/view/5/118410
https://vevesti.bg/271090/kiril-petkov-mitrofanova-si-igrae-sas-strahovete-na-horata-ruskoto-vanshno-shte-i-kazhe-da-smekchi-tona/
https://www.dunavmost.com/novini/teodora-genchovska-poiska-ruskata-strana-da-ottegli-verbalnata-si-nota
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